
Fra: Katarina Birkeland 
Sendt: mandag 11. desember 2017 17.12 
Til: Anne Dahle Austrheim 
Emne: SV: Ungdomsrådet  
 
Hei 
 
Ungdomsrådet støtter seg på planen og har ingen innvendinger på planen.  
Er enig med idrettsrådet om at inneaktivitet skal prioriteres.  
 
Mvh 
Katarina Birkeland 
Ungdomskoordinator 


